
Zápis ze zasedání č. 17 
Akademického senátu 
Přírodovědecké fakulty MU v Brně 
 
ze dne 24. ledna 2005 
 
Program: 
 

1. Kontrola zápisu z minulého zasedání. 
2. Zpráva volební komise o doplňovacích volbách do studentské komory Senátu. 
3. Projednání záměru děkana na jmenování vedoucích sekcí. 
4. Návrh změny vnitřní struktury sekce věd o Zemi. 
5. Různé. 

 
Usnesení: 
 

1. Senát potvrdil zápis z 16. zasedání bez připomínek. 
2. Senát vzal na vědomí zprávu volební komise o průběhu doplňovacích voleb do 

studentské komory AS. 
3. Senát vzal na vědomí záměr děkana jmenovat do funkce vedoucího 

matematické sekce doc. Janyšku a do funkce vedoucího sekce věd o Zemi doc. 
Dobrovolného.. 

4. Senát schválil návrh děkana na změnu vnitřní struktury sekce věd o Zemi. 
 
 
Ad 2. 
 Mgr. Dubroka stručně přednesl zprávu volební komise o průběhu 
doplňovacích voleb do studentské komory Senátu. Zpráva je přílohou k tomuto 
zápisu. Členy Senátu se nově stali Mgr. Radek Brynda, RNDr. Jiří Löbl a Mgr. Jiří 
Matoušek. Senátoři Löbl a Matoušek se posléze Senátu představili. 
 
Ad 3. 

Pan děkan informoval Senát o svém záměru jmenovat nové vedoucí 
matematické sekce a sekce věd o Zemi. Sekce předaly děkanovi své návrhy – za 
matematickou sekci byl navržen doc. RNDr. Josef Janyška, CSc., a za sekci věd o 
Zemi doc. RNDr. Petr Dobrovolný, CSc. Návrhy jsou zdůvodněny tím, že  vedoucímu 
sekce věd o Zemi prof. Kalvodovi skončilo dvouleté funkční období a matematická 
sekce vyjádřila přání, aby ji znovu vedl doc. Janyška. Vzhledem k tomu, že jde o vůli 
sekcí, děkan s návrhy souhlasil. Jmenování bude provedeno k 1.2.2005. 
 
Ad 4. 
 Pan děkan přednesl Senátu návrh na změnu vnitřní struktury sekce věd o Zemi 
spočívající ve změně statutu sekčního pracoviště Laboratoře elektronové mikroskopie 
a mikroanalýzy ze sekčního na ústavní. Návrh je přílohou k tomuto zápisu.  Senát 
tento návrh jednomyslně schválil. 
 
Ad 5. 
 

Doc. Leichmann vznesl dotaz na pana děkana, zda a jak ovlivní přidělení 
prostředků na Výzkumné záměry status příslušných pracovišť a zda se v souvislosti s 
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Doc. Leichmann vznesl dotaz na pana děkana, zda a jak ovlivní přidělení prostředků na Výzkumné záměry status příslušných pracovišť a zda se v souvislosti s tím bude měnit struktura fakulty. Pan děkan ve své odpovědi shrnul situaci s Výzkumnými záměry na fakultě (uspělo 8 z 10 návrhů, které by ročně měly na fakultu přinést cca 230 mil. Kč) a informoval Senát o chystaném zjednodušení struktury Fakulty (místo sekcí a kateder by mělo vzniknout cca 9 – 12 ústavů). Bylo by tedy nepraktické teď měnit strukturu Fakulty, když od 1.1.2006 by mělo dojít ke změně rozsáhlejší. Podle představ vedení Fakulty by návrh na tuto změnu mohl projít projednáním v Senátu v průběhu jara. Struktura Fakulty by se neměla měnit kvůli mezisekčním Záměrům; vedení Fakulty obecně není nakloněno častým změnám struktury, ať už např. v souvislosti s novým vedením Fakulty či při získání prostředků z Výzkumných záměrů.


Doc. Mikulášek se dotázal, jak bude probíhat např. účtování financí ze záměru – jde o poměrně značnou zodpovědnost, kterou by měl mít na starosti odborný ekonomický pracovník. Podle pana děkana by vedoucí ústavu měl být jakýmsi manažerem, který bude mít k dispozici aparát několika sekretářek, z nichž aspoň jedna by měla být ekonomicky vzdělána. Obecně by se o takové peněžní toky napříště měl starat spíše příslušný ústav než ekonomické oddělení děkanátu, které v nárazových obdobích (např. na konci roku) nemůže veškerou agendu zvládnout. 


Mgr. Votruba upozornil na problém nemožnosti stravování doktorandů v řečkovickém areálu. Pan děkan informoval, že problém v místní jídelně nechtějí vařit pro více lidí; tento problém je nutno řešit i s ohledem na stěhování biologické sekce příští rok. Situace je taková, že paní tajemnice jedná se SKM o možnosti dovážení obědů do areálu.


Mgr. Mozga upozornil na nutnost aktualizovat stránky Senátu (s ohledem na doplňovací volby a aktuální složení Senátu)


Termín 18. zasedání byl stanoven na 21. února 2005.


.


Prezence:


Z 29 senátorů bylo přítomno 20 (11/16 KAP, 9/13 KS).


Komora akademických pracovníků:

RNDr. Petr Bureš, Ph.D.; doc. RNDr. Martin Čadek, CSc.;


Ing. Jiří Faimon, Dr.; RNDr.Radovan Fiala, CSc.; 


RNDr. Ing. Karel Chroust, Ph.D.; doc. RNDr. Jaromír Leichmann, Dr.;


RNDr. Ctibor Mazal, CSc.; RNDr. Štěpán Mikoláš; 


doc. RNDr. Zdeněk Mikulášek, CSc.; Mgr. Dominik Munzar, Dr.;


doc. RNDr. Jiří Příhoda, CSc.; 


Komora studentů:


Mgr. Adam Dubroka; Mgr. Eva Chovancová; Mgr. Táňa Chrobáková; 


RNDr. Jiří Löbl; Mgr. Jiří Matoušek; Mgr. Tomáš Mozga; 


Mgr. Ivo Papoušek; Bc. Ondřej Přibyla; Mgr. Viktor Votruba.


Omluveni:


doc. RNDr. Pavel Pazdera, CSc.; Dipl. Biol. Jiří Schlaghamerský, Ph.D.; 


RNDr. Pavel Šišma, Dr.; RNDr. Václav Toušek, CSc.; 


doc. RNDr. David Trunec, CSc.; Mgr. Radek Brynda; 


Radovan Horák; Mgr. Michaela Kalmusová; Mgr. Josef Rebenda;

Hosté:


doc. Dr. Milan Gelnar - děkan


Zasedání řídil:


doc. RNDr. Jaromír Leichmann, Dr.


Zapsal(a):


Mgr. Ivo Papoušek.


Had�
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